

Date: 8 February 2026

التاريخ: 8 فبراير 2026

Resignation of Board Member

استقالة من عضوية مجلس الإدارة

OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") announces the resignation of H.E. Ghalib Said Majid Al Maamari from his position as a Board Member, due to the issuance of Royal Decree No.(21/2026) appointing him as Undersecretary of Commerce and Industry, Ministry of Commerce, Industry & Investment Promotion. His resignation will be effective as of February 8th.

تعلن أوكبيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع.ع ("الشركة") عن استقالة سعادة غالب سعيد ماجد المعمرى من منصبه كعضو في مجلس الإدارة اعتبارا من تاريخ الثامن من فبراير، و ذلك لصدور المرسوم السلطانى رقم (21/2026) بتعيينه وكيلا لوزارة التجارة و الصناعة و ترويج الاستثمار للتجارة و الصناعة.

The Company extends its sincere gratitude and appreciation to H.E. Ghalib Al Maamari for his dedicated efforts and valuable contributions during his tenure. His extensive experience in commercial development, financial planning, digital transformation, and project management has had a significant impact on advancing the Company's strategic objectives. We wish him continued success in his future endeavors.

تقدّم الشركة بجزيل الشكر والتقدّير لسعادة غالب المعمرى على جهوده المخلصة وعطائه المثمر خلال فترة عضويته، حيث كان لخبرته الواسعة في التطوير التجارى والتخطيط المالى والتحول الرقمي وإدارة المشاريع أثر بالغ في تعزيز الأهداف الاستراتيجية للشركة. كما تمنى له دوام النجاح والتوفيق في مسيرته المستقبلية.

The item regarding the vacant position for the new Board member will be included in the agenda of the Annual General Meeting scheduled to be held in March 2026.

وسوف يتم إدراج بند المرکز الشاغر لعضو مجلس الإدارة الجديد في جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقدها في شهر مارس 2026.



علي محمد اللواتي
رئيس مجلس الإدارة
Ali Mohammed Al Lawati
Chairman of the Board